
PROTOKÓŁ Nr XIII/15 
z posiedzenia Sesji Nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Chęcinach odbytego  

w dniu 29 czerwca 2015r. 
w Hali Sportowej Centrum Kultury i Sportu w Chęcinach 

 
 Sesja rozpoczęła obrady o godz. 11,45 (bezpośrednio po zakończonych 
obradach Rady Miejskiej). Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady 
Miejskiej radna Danuta Mochocka.  
 Spoza Rady Miejskiej w posiedzeniu uczestniczyli: 
Pan Jaworski Robert – Burmistrz GiM Chęciny 
Pani Sinkiewicz Jadwiga – Skarbnik GiM Chęciny 
 
             Przewodnicząca Rady kończąc omawianie z radnymi (bezpośrednio po 
formalnym zakończeniu obradującej od godz. 8,15 Rady Miejskiej), spraw 
organizacyjnych związanych z ustaleniem terminów przeprowadzenia wizji lokalnej 
dróg na terenie GiM Chęciny oraz  obejrzenia nowo wybudowanego na terenie 
Kamieniołomu Korzecko - obiektu  Europejskiego Centrum Edukacji Geologicznej, 
poinformowała radnych, iż w związku z przedłożoną w tej chwili przez Burmistrza 
Gminy i Miasta Chęciny  informacją o zapadłym wyroku Sądu Okręgowego 
nakazującym zapłatę przez Gminę stosownych należności finansowych,  postanowiła  
uwzględniając formalnie złożony przez Burmistrza GiM w tej sprawie wniosek – 
zwołać w trybie pilnym  nadzwyczajne posiedzenie Rady.  
           Kontynuując swoją wypowiedź, Przewodnicząca Rady wskazując na 
wspólnie przyjęte ustalenia o urlopowej przerwie w pracy Rady oraz zgłaszanym 
przez obecnych radnych wnioskiem, by takie posiedzenie odbyć teraz, postanowiła 
uznać aktualne spotkanie radnych w którym uczestniczy spośród 15-to osobowego 
ustawowego składu Rady, 11 radnych , za formalnie zwołaną na wniosek Burmistrza 
GiM nadzwyczajną sesję Rady, której porządek obrad przewiduje : 
 
1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum i akceptacja porządku obrad. 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy i miasta 

na 2015r. 
3. Zamknięcie obrad Sesji. 

 
 Ad. 1   
          Przewodnicząca Rady otwierając formalnie zwołane w trybie nadzwyczajnym 
posiedzenie Rady, stwierdziła na podstawie załączonej listy obecności, iż spośród 
ustawowego 15 osobowego składu Rady, w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych. 
Oznacza to, iż posiedzenie jest prawomocne do podejmowania obowiązujących 
uchwał i wniosków.            
          Radni nie wnosząc uwag i zastrzeżeń, postanowili w zarządzonym głosowaniu 
jawnym przyjąć jednogłośnie przedstawiony porządek obrad . 
   
ad. 2 

Kontynuując obrady, zgodnie z przyjętym porządkiem obrad przystąpiono do 
rozpatrywania i analizy przedłożonego przez Burmistrza Gminy i Miasta projektu 
uchwały sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na 2015 rok 
(stanowi załącznik do protokołu) 
         Analizę treści w/w projektu uchwały poprzedziło wystąpienie  Skarbnika GiM  
Pani Jadwigi Sinkiewicz, która wskazując na przedłożoną każdemu z obecnych 
radnych pełną treść projektu uchwały wyjaśniła , iż w dniu dzisiejszym, radca prawny 
Urzędu Pan Konrad Kokowski przedłożył pismo informujące Burmistrza Gminy i 
Miasta o zapadłym w dniu 26 czerwca br. (piątek) wyroku Sądu Okręgowego w 
Kielcach oddalającego naszą apelację od wyroku Sądu Rejonowego zasądzającego 



na rzecz firmy EVERSPORT Sp. z o.o. kwoty 77.591,91 zł z czego należność główna 
wynosi 49.557,01 zł, koszty procesu – 7.335,00 zł, odsetki liczone od dnia 
02.02.2012r. do dnia 03.07.2015r. – 20.699,90zł. Należność główna wynika z 
wykonania zadania pn. „Przebudowa budynku gimnazjum w Wolicy” na które zawarta 
została umowa Nr 1/2011 w dniu 10 stycznia 2011 roku z firmą : Świętokrzyskie 
Centrum Inwestycyjne Tomasz Pokrzepa Kielce. Zgodnie z zapisami umownymi 
(paragraf 7 punkt 2) wykonawca miał obowiązek przedkładania do akceptacji 
wszelkie umowy z podwykonawcami. Zgodnie z tymi zapisami wykonawca 
przedstawił do akceptacji umowę z podwykonawcą na wykonanie konstrukcji 
drewnianej w Sali gimnastycznej i oświadczenie o zapłacie należności dla 
podwykonawcy. Natomiast nigdy ze strony wykonawcy nie wpłynęła do akceptacji i 
zatwierdzenia przez Gminę umowa z podwykonawcą EVERSPORT Warszawa na 
wykonanie części wymienionego wyżej wymienionego zadania w gimnazjum. W 
związku z czym nie mieliśmy wiedzy o zawartej umowie pomiędzy Świętokrzyskim 
Centrum Inwestycyjnym Tomasz Pokrzepa Kielce a EVERSPORT Warszawa. Stąd 
też sprawa znalazła swoje rozstrzygnięcie w postępowaniu sądowym. 
           Kontynuując swoją wypowiedź Pani Skarbnik podkreślając fakt 
bezwzględnego obowiązku  wykonania prawomocnego wyroku Sądu Okręgowego    
w trybie natychmiastowym, co pozwoli na uniknięcie dodatkowych odsetek                  
i istniejącego zagrożenia podjęcia działań przez komornika, wnioskowała w imieniu 
Burmistrza Gminy i Miasta  o wygospodarowanie z budżetu gminy ogólnej kwoty 
77.591,91 zł poprzez wprowadzenie zmian polegających na zmniejszeniu o 
analogiczną kwotę planowanych w dziale 700 wydatków na zakupy inwestycyjne tj. 
wykup gruntu w Tokarnia SIBELCO. 
           W podjętej w tym temacie dyskusji radni nie negowali zasadności 
zaproponowanej do wniesienia zmiany. Mieli natomiast uwagi co do źródła pokrycia 
tych wydatków. Padła propozycja o zmniejszeniu wydatków na zadaniu pn. „projekt 
boiska w Chęcinach. Ostatecznie po dyskusji przyjęto zaproponowane w projekcie 
uchwały źródło pokrycia.  Pojedyncze uwagi radnych (radny Tomasz Szczepanik i 
radny Jerzy Kubecki) dotyczyły natomiast samej formy przedkładania wniosku i braku 
możliwości dokonania przez radnych wyboru.                                            
             Przewodnicząca Rady, wskazując na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji    
w tym temacie, przedstawiając radnym pełną treść analizowanego projektu uchwały, 
zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego w wyniku którego projekt  został 
przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona Nr 77/XIII/15 stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
ad. 3 
         Przewodnicząca Rady radna Danuta Mochocka, potwierdzając wyczerpanie 
przyjętego porządku obrad, podziękowała wszystkim zebranym za udział                     
w posiedzeniu i o godz. 12,30 zamknęła posiedzenie Rady. 
 

Protokołowała:                                                                        Przewodniczyła: 
 
Teodozja Nowak                                                                    Danuta Mochocka 

 

 

 

 


